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Skrivelse  

 

Angående otryggheten i Spånga centrum 

 

Otryggheten i och omkring Spånga centrum har nått en fullständigt oacceptabel nivå. När 

näringsidkarna i centrum, tillsammans med boende och föreningar, nu protesterar har vi som 

politiker ett ansvar för att lyssna. Och agera. 

Vi noterar att Polisen nu intensifierar sina ansträngningar och förstärker sin närvaro i Spånga 

centrum. Det är positivt och bra. Samtidigt har vi även noterat att Polisen verkar se över möjligheten 

för någon form av kameraövervakning på vissa platser i centrum. Detta är åtgärder vi naturligtvis 

ställer oss bakom.  

Mer behöver dock göras. Framför allt är det viktigt att kommunen och stadsdelen nu agerar. Vi 

föreslår i det sammanhanget följande konkreta åtgärder: 

1. Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att använda återstoden av tilldelade demokratimedel 

för att finansiera ordningsvakter i Spånga centrum fram till årsskiftet 2017/18 

2. Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att kontakta berörda nämnder i staden för att 

gemensamt se över möjligheten att ansöka om medel från stadens trygghetsfond för att 

finansiera ordningsvakter i Spånga centrum under 2018  

3. Stadsdelsförvaltningen ges i uppdrag att kontakta berörda nämnder för att gemensamt se 

över möjligheten att ansöka om medel från stadens trygghetsfond för trygghetskameror i 

Spånga. Särskilt ska beaktas parkeringsplatser och torgytor där brottsligheten är hög och 

otryggheten ökande 

 

 

När det gäller mer långsiktiga åtgärder för att öka tryggheten i Spånga centrum återkommer vi till 

det. Vi ser bland annat ett behov av förstärkt dialog mellan stadsdelsförvaltningen, nämnden och 

exempelvis Spånga företagarförening om åtgärder framöver för ett tryggare och säkrare Spånga. 
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